
Generalforsamling 26. nov. 2023 

JAMMERBUGTENS GOLFKLUB  

1. Valg af dirigent: 

Poul Jørn Lyebalk blev valgt, og konstaterede at der var indkaldt 

rettidigt. 

       

2. Formandens beretning: 

Så gik der endnu et år som formand i Jammerbugtens Golfklub. Det har 

været et spændende år med masser af nye tiltag. 

1. Broprojektet stod på i et par måneder, men sikke et resultat.           

Ved samme lejlighed fik vi lavet et flot udkigstårn, samt en tiltrængt 

toiletbygning. Disse tiltag kom i stand via fondsmidler. Stor tak til 

Ewan og Jens.                                                                          

Der er etableret vand på en del teesteder, samt fairway på hul 15 og 

16. Og der fortsættes.  

2. Vi fik lavet klubtrøjer og de er blevet taget godt imod.  Folk er gode 

til at spørge om Shoppen kan skaffe udstyr hjem. Tak for det.  

3. Der er kommet liv i køkkenet. Tak til ”Mundfuld”.                             

Vi står jo, som sagt, stadig selv for huset med udskænkning og 

rengøring m.m. Hårdt arbejde af mange, tak for det .                      

Vi holdt et musikarrangement i marts måned. Arrangementet var en 

succes, men der var dog for få deltagere.  

4. Uge 29 var igen en succes, med billig greenfee og mad.  

5. Vi har formået, ved fælles hjælp, at generere et samlet overskud på 

Kr. 69.000,- på Golfklubben. Baneanlægget har give et minus på Kr. 

2855,-.     Der har været en stigning på greenfee gæster på 17% 

Flot. Så vi fortsætter... Promover vores flotte bane til alle i møder.  

Vi er i skrivende stund oppe på ca. 400 flexmedlemmer og der 

kommer nye til hver dag.                                                            

Vi har fået 4,3 stjerner i Golfamore mod tidligere 3,5. ALT dette 

kommer ikke af sig selv.                                                             

Vi har et fantastisk Greenkeeper team, bestående af Renè, Lars og 

Palle. Det koster at have dem, men de er også på banen i alle 

weekender. Det har vi ikke været vant til. Banen står altid knivskarp 

og greens er blevet meget jævne og hurtige. Tak for det.                

Men de gør det ikke uden hjælp fra frivillige.                                    

Derfor vil jeg slutte af med at takke jer.  

                                             



STOR TAK til:  

Alle Sponsorer 

Træner Mads Albrechtsen og Alex 

Husudvalget  ---   Låseholdet   ---   Grøn Tirsdagshold 

Skovholdet    ---   Kontor/Bogholderi 

Samt ALLE andre frivillige.  

Samt bestyrelse for et godt samarbejde... TAK.. 

 

Årets Golfer er altid hjælpsom og formår at skabe en god stemning. 

Tager tingene oppefra og nedefter, eller nedefra og op, Alt efter 

hvad der er brug for.  

Årets Golfer: Alex Pedersen. 

 

3. Regnskab 

Som det fremgår af Formandens beretning kommer Golfklubben ud 

med et + på ca. 70.000 kr. og Baneanlægget med et – på 2855 kr.      

Klubhus forsikring er steget med ca. 15.000 kr. (note 7) og Pr. udgifter 

øges også (note 9) 

Spm. Fra Jytte P  -  Ja, alle frivillige er forsikret.  

 

4. Budget 

Fastlæggelse af kontingent for 2024. Forslag til forhøjelse på Kr. 200. 

Forslag fra forsamlingen til gratis bolde v/ kontingent forhøjelse.     

Overgivet til den nye bestyrelse.  

 

5. Forslag fra bestyrelse 

Ingen, 

 

6. Forslag fra medlemmer 

Ingen.  

 

7. Valg af Bestyrelsesmedlemmer  

På valg, og ønsker ikke genvalg. Finn Hosbond, Jan Bredgård, AG Frisk. 

Nyvalgte til bestyrelsen. Lisbeth Anthon, Niels Jørgen Nielsen. 

 

Som det kan ses, er der kun valgt 2 nye, mod 3 der går ud.  Dette 

refererer til vores Vedtægter 8.4. ”I tilfælde af vakance i bestyrelsen 

supplerer bestyrelsen sig sig indtil næste generalforsamling. ” 

Herefter kom et forslag om en X-tra ordinær Generalforsamling hvor 

vedtægterne ændres  



§ 8.1. foreslås ændret til 5 – 7 medlemmer i stedet for 7.  

 

8. Valg af revisor og suppleant.  

Genvalg til Jens Jakobsen og Sv.Å. Friis 

 

9. Eventuelt.  

Robot klipper på banen ??  Vores rough klipper er i stykker, så lige nu 

vurderes hvad der vil være billigst, Ny klipper eller Robot.  

Information om banen: Hvor skal den information fremgå. Facebook ? 

Nyhedsmail ? eller opslag. Bestyrelsen vil finde frem til den løsning der 

vil være lettest tilgængelig for medlemmer såvel som Greenfee gæster. 

Træning: Vores træner efterlyser Nogen at træne. 

Golfskole: Hvor mange har været på skole, og hvor mange er 

efterfølgende blevet medlemmer. Vi har ikke haft faste datoer for forløb. 

Hjemmesiden beder kommende spillere om at kontakte Mads, hvorefter 

de i fællesskab tilrettelægger det der passer ”eleven” bedst.  

Mentor ordning: Forslag til at de nye medlemmer får ”tildelt” en mentor, 

så vi kan sikre en god start i klubben. Nye skal også introduceres til 

Klubber i klubben, for herved at få det vigtige sociale med. 

Kørsel på banen: Buggy kan ikke lejes fra nu af. Dog kan egne 

medlemmer med eget køretøj benytte disse under stor hensyntagen til, 

at hvor der er stier køres på disse, og ellers helt ude i siden.  

Klubaftaler:  Aftaler på Greenfee med Øland og Aabybro til Kr. 100,- 

 

 

Pbv. 

Referent 

Anne Grete Frisk 

Dec.2023 

 

 

 

 

 


